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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE MUNICIPAL, DUTA A TERME 
EL DIA 10 DE JUNY DE 2015 

 
 
Quan són les 16:45 hores del dilluns 10 de juny de 2015, es reuneix al Saló 
d’Actes de la Casa Consistorial  per celebrar sessió extraordinària en 
primera convocatòria el ple de l’ajuntament sota la presidència del 
Batle, Sr. Mateu Ferrà Bestard, hi assisteixen els següents regidors: el Sr. 
Joan Peralta Palmer, la Sra. Aina Torres Capó i el Sr. Javier Belenguer 
Marquez, per part de Proposta per les Illes Balears, el Sr. Pere Joan 
Salleres i la Sra. Margalida Barceló Vives per part del Partit Popular i el Sr. 
Gabriel-Joan Seguí Albertí per part d’Esquerra Republicana.  
 
Es troba present la Secretaria de la Corporació, la Sra. Catalina Eva 
Alemany Covas que dóna fe de l’acte. 
 
El President declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents 
assumptes dins l’ordre del dia:  
 
1.- Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions anteriors 
celebrades els dies 9 i 23 de març i 27 d’abril. 
 
S’aproven per unanimitat i sense cap esmena els esborranys de les actes 
de la sessió de dates 9 i 23 de març i 27 d’abril, els esborranys de les 
quals havien estat tramesos juntament amb la convocatòria i l’ordre del 
dia d’aquest Ple.  
 
A continuació pren la paraula el Sr. Pere Joan Salleres per dir que està 
molt content del tarannà que hi ha hagut durant tota la legislatura i per 
donar les gràcies a l’equip de govern i a la resta de regidors de la 
oposició per aquests quatre anys de bona entesa. 
 
La Sra. Maragalida Barceló Vives pren tambè la paraula per dir que ha 
estat molt orgullosa de haver estat nomenada regidora, que s’han 
intentat fer coses bones pel poble i que vol donar tambè les gràcies a 
tots i tenir un record pel Sr. Romero. 
 
El Sr. Gabriel Joan Seguí expressa tambè el seu orgull per hever estat 
company de tots els regidors aquests quatre anys i seguidament passa a 
recitar el poema de 1876 “El Pi de Formentor” 
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El Sr. Javier Belenguer Marquez diu que tot i que ja no serà regidor en la 
propera legislatura seguirà recolçant l’equip i que aquesta ha estat una 
molt bona experiència. 
 
La Sra. Aina Torres Capó tambè vol fer saber que li ha encantat 
l’experiència i que troba molt bò i molt significatiu de la relació 
mantinguda el fet d’acabar la legislatura fent un cafè tots junts. 
 
El Sr. Joan Peralta Palmer diu que ha estat una ensenyança molt positiva 
poder comptar amb aquests companys ja que si a l’ajuntament hi ha un 
bon ambient tambè hi ha un bon ambient al poble. 
 
En darrer lloc el Sr. Mateu Ferrà Bestard conclou aquest acte coincidint 
amb tot el que s’ha dit i esperant que es continuïn vegent tots i 
demanant que si continua com a Batle i qualsevol te coneixement 
d’algun problema al que l’equip de govern no arriba, s’acostin i ho 
facin saber per poder actuar. 
 
I no havent-hi més assumptes que tractar, s'aixeca la sessió essent les 
17:30 hores, del contingut de la qual s'aixeca la present acta que signen 
tots els assistents i jo, el Secretari, que dono fe. 
 
 
                    Vist i plau 
                     EL BATLE           EL SECRETARI 
 
 
 


